
Zápis č. 9/2019 
z jednání Výboru pro sport 

konané dne 4. 9. 2019 
 

Přítomni:  Mgr. Renáta Balašová, Mgr. Petr Čadek, Ing. Martin Ditrich, Ing. František 
Příhoda, Ing. Jakub Vytiska, Ing. Mgr. Petr Zdráhala, MUDr. Jan Mečl,  
Omluveni: Petr Strnad, Jiří Veverka, Mgr. Vít Zákoucký, Ing. Et. Mgr. Jan Kubeš,  
Josef Holický, Mgr. Vladimír Vrabec 
Hosté: Mgr. Bc. Markéta Žáčková 
 
Předsedkyně výboru Mgr. Renáta Balašová přivítala přítomné na 9. jednání a zahájila 
zasedání výboru. Výbor se sešel v počtu 7 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný.  
Přítomní členové výboru souhlasili s programem.  
Ověřovatelem zápisu byl navržen a zvolen  
Ing. Martin Ditrich. 
 

Program výboru pro sport 
1. Koncepce sportu – informace o stavu 
2. Skokanské můstky na JEŠTĚDU 
3. Posuzování vlivů na životní prostředí (EIA) ve SKI AREÁLU JEŠTĚD 
4. Různé -  termíny zasedání Výboru pro sport 

 
Hlasování: 
Pro: 7 hlasů 
Proti: 0 hlasů 
Zdrželo se: 0 hlasů 
 

1. Koncepce sportu – informace o stavu 
 
Předsedkyně Mgr. Renáta Balašová představila jednotlivé fáze rozpracované koncepce. Dvě 
základní části -  analytická a strategická. Rozdělení jednotlivých úkolů na konkrétní osoby a 
výsledky zpracování. Předpokládaný termín dokončení koncepce prosinec 2019. 
 
Příští jednání pracovní skupiny Koncepce sportu: 18. 9. 2019 od 16:00 
Budova historické radnice, nám. Dr. E. Beneše 1/1, 460 59 Liberec 1 – Staré město 
Zasedací místnost: č. 209, 2. patro 
 

2. Skokanské můstky na JEŠTĚDU 
Společnost TMR a.s. získala potřebný certifikát pro pořádání národních a mezinárodních 
závodů ve skoku na lyžích. Platnost certifikátu je na 5 let. Přípravy na obnovení certifikátu, 
který vypršel minulý rok, probíhaly od loňského října. Technický delegát předal protokol a 
bylo třeba položku po položce opravit. 
Proběhlo jednání společnosti TMR a.s. s panem hejtmanem M. Půtou a primátorem města 
Liberec Ing. J. Zámečník, CSc., kde se řešila spoluúčast financování dotace (z MŠMT) a 
provoz můstků.  
14. 9. 2019 v rámci Oslav Ještědu se uskuteční letní Mistrovství republiky. 
 
 



 
3. Posuzování vlivů na životní prostředí (EIA) ve SKI AREÁLU JEŠTĚD 

 
EIA obdržela aktualizovanou verzi od společnosti TMR a.s. 
TMR a.s. rozjíždí ekologický projekt JEŠTĚDÉLE, kde se zhodnotilo ekologické chování 
zaměstnanců a do projektu se zapojily i významné firmy z regionu (např. pivovar Svijany, 
mlýny Perner). 
 

4. Různé – termíny zasedání Výboru pro sport 
 

Fotbalový klub Krásná Studánka 
Dne 5. 9. 2019 na 7. ZM byl předložen materiál: Návrh na jmenování zástupce města Liberec 
do dozorčí komise FK Krásná studánka. Materiál byl prostudován ve velice krátké době před 
zasedáním zastupitelstva s ohledem na změny termínů jednotlivých výborů a úpravou dle 
osnovy zasedání zastupitelstva. Z tohoto důvodu nebyl také prostor pro získání odpovědí na 
dotazy členů výboru. Nominovanou osobu byl pan Radek Opočenský. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 hlasů 
Proti: 0 hlasů 
Zdrželo se: 0 hlasů 
 

Návrh ocenění 
Pan Ing. František Příhoda navrhl ocenit libereckou plavkyni Markétu Pechovou, která jako 
první handicapovaná osoba přeplavala kanál La Manche. 
Paní Pechová byla přijata u pana primátora Ing. J. Zámečníka, CSc. a přijala finanční dar. 
Výbor navrhl udělení ocenění/medaile a pověřil Bc. Renatu Vondráčkovou o prověření 
možností získání medaile města. 
 
 
Příští jednání Výboru pro sport: 23. 10. 2019 od 16:00 
budova historické radnice, nám. Dr. E. Beneše 1/1, 460 59 Liberec 1 – Staré město 
Zasedací místnost č. 202, 2. patro 
 

Mgr. Renáta Balášová, v.r. 
Předsedkyně Výboru pro sport 

 
Zapsala Bc. Renata Vondráčková 

 
Ing. Martin Ditrich, v.r. 

ověřovatel zápisu 
 

 

 

 

 


